
Møteprotokoll

Utval: Fylkesutvalet
Møtestad: Fylkesutvalsalen, fylkeshuset, Bergen
Dato: 24.09.2015
Tidspunkt: 11.00-13.30

Følgjande faste medlemmer møtte:

Namn Funksjon Parti Merknad
Sveinung Valle Medlem A
Astrid F. Selsvold Medlem A
Nils-Olav Nøss Medlem A Til kl. 12.30
Marte Malones Medlem A
Silje Hjemdal Medlem Frp
Sigbjørn Framnes Medlem Frp
Tom-Christer Nilsen Fylkesordførar H
Mona Røsvik Strømme Medlem H
Inge Reidar Kallevåg Medlem H
Birthe Eriksen Medlem H
Torill Selsvold Nyborg Medlem KrF
Benthe Bondhus Medlem Sp
Aud Karin Oen Medlem SV

Følgjande medlemer hadde meldt forfall:

Namn Funksjon Parti
Terje Søviknes Medlem Frp
Mona Haugland Hellesnes Fylkesvaraordførar V

Følgjande varamedlemer møtte:

Namn Møtte for Parti
Inger Ulvund Terje Søviknes Frp
Alf Helge Greaker Mona Haugland Hellesnes V

Frå administrasjonen møtte:

Namn Stilling
Rune Haugsdal Fylkesrådmann
Ingrid Kristine Holm Svendsen Fylkesdirektør økonomi og organisasjon
Svein Heggheim Fylkesdirektør opplæring
Håkon Rasmussen Fylkesdirektør samferdsel
Anna Elisa Tryti Fylkesdirektør kultur og idrett
Arne Åsan Fylkestannlege
Bård Sandal Fylkesdirektør regional utvikling
Janne Værnø Kommunikasjonsdirektør
Gro Stien Thorvaldsen Seniorrådgjevar

Gro Stien Thorvaldsen
sekretær



Sakliste

Utvals-

saknr

Innhald Arkiv-

saknr

U.Off.

PS 226/15 Godkjenning møteinnkalling

PS 227/15 Godkjenning møtebok forrige møte
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PS 226/15 Godkjenning møteinnkalling

Saksprotokoll i fylkesutvalet - 24.09.2015 

PS 253/15 "Årleg lønsregulering for fylkesrådmannen" var ettersendt til fylkesutvalet.

Vedtak

Innkallinga vart godkjend utan merknader.

Saklista vart godkjend med den merknaden som er nemnd over.

PS 227/15 Godkjenning møtebok forrige møte

Saksprotokoll i fylkesutvalet - 24.09.2015 

Vedtak

Møteprotokollen frå fylkesutvalet 27.08.2015 vart godkjend utan merknader. 

PS 228/15 Referatsaker (Meldingar)

Saksprotokoll i fylkesutvalet - 24.09.2015 

RS 138/15 Status for Sellafield
I samband med RS 138/15 påpeikte Aud Karin Oen at notatet har alarmerande innhald, og at det er 
nødvendig å leggje trykk på saka via aktuelle styresmakter. Medlemer i fylkesutvalet vil utarbeide forslag 
til fråsegn før fylkestinget 13. oktober 2015. 

RS 146/15 Trafikkplan Sunnhordland - førebuing nytt anbod
I samband med RS 146/15 viste Sigbjørn Framnes til at ungdommar i Sunnhordland saknar busstilbod 
på kveldstid og i helgar. Denne problemstillinga kjem ikkje fram i notatet. Direktør Oddmund Sylta i Skyss 
svarte at det vert lagt til rette for eit så godt som mogleg busstilbod innan dei økonomiske rammene som 
er stilt til disposisjon.

Benthe Bondhus påpeikte at det også er viktig å sikre korrespondanse på tvers av fjorden,- mellom 
Sunnhordland og Hardanger.

RS 147/15 "Krav frå Bergen kommune om tilbakeføring av eigedomar ..."
Både Aud Karin Oen og Sveinung Valle hadde før møtet i fylkesutvalet etterspurd orientering om status 
for saka.

Silje Hjemdal stilte spørsmål om ho var ugild fordi ho er byråd i Bergen kommune og har hatt ei aktiv 
rolle i saka. Fylkesutvalet vedtok samrøystes at Silje Hjemdal var ugild, jf. forvaltningslova § 6, 2. ledd. 
Hjemdal gjekk frå under røystinga.

Det var 14 representantar til stades.

Fylkesrådmannen orienterte m.a. om kvifor referatsak 147/15 "Krav frå Bergen kommune om 
tilbakeføring av eigedomar under punkt 8 i Angeravtalen - mottak av stevning" ikkje var lagt fram 
tidlegare. 

Advokat Kenneth Steffensen gjorde greie for innhaldet i notat av 22.09.2015 frå advokatfirmaet 
Thommessen AS om "Redegjørelse for søksmål fra Bergen kommune" og svarte på spørsmål. Notatet 
var ettersendt på e-post til medlemene i fylkesutvalet  og publisert som vedlegg til saka på e-innsyn. 



RS 135/15 Innfartsparkering - svar på oversendingsforslag 27.08.15

RS 136/15 Status på vedtak om å skaffe flere lærlingeplasser gjennom prosjekt -
fylkesutvalgsmøte 270815

RS 137/15 Svar på spørsmål om E39 - Vågsbotn - Hylkje

RS 138/15 Status for Sellafield

RS 139/15 Kollektivtilbodet i Ullensvang

RS 140/15 Antall småkraftverk - realisert av dei som har fått konsesjon

RS 141/15 Utløysing av opsjonar - transportkontraktar

RS 142/15 Statsbudsjettet 2016 - innspel til ekstraordinære omstillings-utfordringar i Hordaland

RS 143/15 International Newsletter 01/15

RS 144/15 Ny landbruksveiforskrift - fastsettelsesbrev, landbruksveiforskrift og endringsforskrift

RS 145/15 Fv 209 - Storeskaret - Arefjord - utsetjing av gangbru

RS 146/15 Trafikkplan Sunnhordland - førebuing nytt anbod

RS 147/15 Krav frå Bergen kommune om tilbakeføring av eigedomar under punkt 8 i Angeravtalen 
- mottak av stevning

RS 148/15 Fylkesmannens beredskapsgjennomgang - tilsvar

RS 149/15 Protokoll fra ordinær generalforsamling - Bystasjonen AS

RS 150/15 Underskriven protokoll frå generalforsamling i Austevoll bruselskap 22.06.2015

RS 151/15 Protokoll fra ordinær generalforsamling - Strandgaten 195 AS

RS 152/15 Protokoll fra ordinær generalforsamling - HFK Bussanlegg AS

RS 153/15 Generalforsamlingsprotokoll, rekneskap og årsmelding for Gulen og Masfjorden 
Utvikling AS

RS 154/15 Signert protokoll frå Generalforsamlinga i Hordaland Teater

RS 155/15 Reviderte vedtekter og delegering av forvaltningsansvar for Folgefonna 
nasjonalparkstyre

RS 156/15 Retningslinjer for gjennomføring av undersøkelsesplikt og budsjettering av 
arkeologiske registreringer og i henhold til kulturminneloven

RS 157/15 Status for spørsmål/oversendingsforslag i fylkesutvalet pr. september

RS 158/15 Konsekvensar ved nedlegging av snøggbåtrutar

RS 159/15 Kommunereformen - frist for å søkje om økonomisk støtte

RS 160/15 Plankonferansen 2015 – program



PS 229/15 Delegerte saker

Saksprotokoll i fylkesutvalet - 24.09.2015 

Vedtak

Delegerte saker 17 og 18/15 vart refererte.

DS 17/15 Fornying av sertifikatlån 335 mill. kr

DS 18/15 Låneopptak 2015 – II

PS 230/15 Lovlegkontroll - Fylkesutvalsak 198/2015 -

Forslag til vedtak

1. Fylkesutvalet sitt vedtak i sak 198/2015 vert oppretthalde og krav om lovlegkontroll vert oversendt 
departementet for avgjerd.

2. Klagen vert ikkje gjeven oppsettande verknad, jf. kommunelova § 59, 3. ledd.

Saksprotokoll i fylkesutvalet - 24.09.2015 

Fylkesrådmannen sitt forslag vart vedteke mot 7 røyster (A, SV , Sp, KrF).

Vedtak

1. Fylkesutvalet sitt vedtak i sak 198/2015 vert oppretthalde og krav om lovlegkontroll vert oversendt 
departementet for avgjerd.

2. Klagen vert ikkje gjeven oppsettande verknad, jf. kommunelova § 59, 3. ledd.

PS 231/15 Tertialrapportering pr. august 2015 - rekneskapsprognose.

Forslag til innstilling 

1. Fylkestinget tek tertialrapporten til orientering.

2. Budsjettet for 2015 vert endra slik:

a) Driftsbudsjettet

Meirutg./ Mindreutg./

Stad Art Tekst mindreinnt. meirinnt.

10 310 220 00 16501 Bilruter 5 602 000

10 600 780 00 14700 Lærlingtilskot 2 460 000

10 700 100 00 18700 Skatt 18 600 000

10 700 200 00 18000 Rammetilskot 26 662 000

26 662 000 26 662 000

b) Investeringsbudsjettet

Meirutg./ Mindreutg./

Stad Art Prosjekt Tekst mindreinnt. meirinnt.

10 300 270 00 02301 00 00010 Bussanlegg Sunnhordland 1 000 000

10 300 270 00 02301 00 00013 Terminalbygg/sjåførfasilitetar 2 000 000

10 300 420 00 02301 00 07602 Fylkesveginvesteringar 17 000 000



10 614 020 00 02301 00 06026 Voss gymnas 20 000 000

10 639 020 00 02301 00 06020 Årstad vgs. 14 000 000

10 642 020 00 02301 00 06032 Bergen tekniske fagskole 2 000 000

10 740 020 00 05290 00 07112 Eigenkapitaltilskot KLP 4 900 000

10 777 020 00 01000 00 05800 Profilering eigedomar 2 000 000

10 778 020 00 02301 00 01999 Samleløyving tannklinikkar 10 000 000

10 790 100 00 09480 00 09978 Bruk av investeringsfond 4 900 000

38 900 000 38 900 000

Saksprotokoll i fylkesutvalet - 24.09.2015 

Fylkesrådmannen sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkestinget.

Innstilling til fylkestinget

1. Fylkestinget tek tertialrapporten til orientering.

2. Budsjettet for 2015 vert endra slik:

a) Driftsbudsjettet

Meirutg./ Mindreutg./

Stad Art Tekst mindreinnt. meirinnt.

10 310 220 00 16501 Bilruter 5 602 000

10 600 780 00 14700 Lærlingtilskot 2 460 000

10 700 100 00 18700 Skatt 18 600 000

10 700 200 00 18000 Rammetilskot 26 662 000

26 662 000 26 662 000

b) Investeringsbudsjettet

Meirutg./ Mindreutg./

Stad Art Prosjekt Tekst mindreinnt. meirinnt.

10 300 270 00 02301 00 00010 Bussanlegg Sunnhordland 1 000 000

10 300 270 00 02301 00 00013 Terminalbygg/sjåførfasilitetar 2 000 000

10 300 420 00 02301 00 07602 Fylkesveginvesteringar 17 000 000

10 614 020 00 02301 00 06026 Voss gymnas 20 000 000

10 639 020 00 02301 00 06020 Årstad vgs. 14 000 000

10 642 020 00 02301 00 06032 Bergen tekniske fagskole 2 000 000

10 740 020 00 05290 00 07112 Eigenkapitaltilskot KLP 4 900 000

10 777 020 00 01000 00 05800 Profilering eigedomar 2 000 000

10 778 020 00 02301 00 01999 Samleløyving tannklinikkar 10 000 000

10 790 100 00 09480 00 09978 Bruk av investeringsfond 4 900 000

38 900 000 38 900 000

PS 232/15 Finansrapport 2. tertial 2015

Forslag til innstilling

Fylkestinget tek finansrapporten for 2. tertial 2015 til orientering.

Saksprotokoll i fylkesutvalet - 24.09.2015 



Fylkesrådmannen sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkestinget.

Innstilling til fylkestinget

Fylkestinget tek finansrapporten for 2. tertial 2015 til orientering.

PS 233/15 Godtgjersle til folkevalde - justering av satsane i 2015

Forslag til innstilling

Fylkestinget godkjenner at godtgjerslene for politisk arbeid vert auka med 3,2 % pr. 1. mai 2015 og at 
utrekningsgrunnlaget for politiske verv vert fastsett til kr 868 500,-

Satsane for tapt arbeidsforteneste og møtegodtgjersle vert justert tilsvarande.

Saksprotokoll i fylkesutvalet - 24.09.2015 

Fylkesrådmannen sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkestinget.

Innstilling til fylkestinget

Fylkestinget godkjenner at godtgjerslene for politisk arbeid vert auka med 3,2 % pr. 1. mai 2015 og at 
utrekningsgrunnlaget for politiske verv vert fastsett til kr 868 500,-.

Satsane for tapt arbeidsforteneste og møtegodtgjersle vert justert tilsvarande.

PS 234/15 Beredskapsanalyse for brusambanda rundt Bergen - Høyringssak

Forslag til innstilling

1. Fylkesutvalet vedtek å sende «Beredskapsanalyse for bruene rundt Bergen» ut på høyring.

Saksprotokoll i samferdselsutvalet - 19.08.2015 

Saka vert utsatt.

Saksprotokoll i samferdselsutvalet - 09.09.2015 

Tom Skauge sette fram forslag om å senda analysen på høyring når desse moment er innarbeidd:

1. Beredskapsanalysen bør  drøfte om infrastruktur for kriseferjer er god nok for alle sambanda.

2. Beredskapsanalysen syner at ferjesambandet  Breistein – Valestrandsfossen bør sikrast vidare 

drift.

Røysting
Fylkesrådmannen sitt forslag til innstilling vart samrøystes vedteke.
Tom Skauge sitt forslag til nye punkt i innstillinga fekk 2 røyster (SV, MDG) og fall. 

Innstilling

Fylkesutvalet vedtek å sende «Beredskapsanalyse for bruene rundt Bergen» ut på høyring.

Saksprotokoll i fylkesutvalet - 24.09.2015 

Aud Karin Oen sette fram slikt forslag:  

"Analysen vert sendt på høyring når desse momenta er innarbeidde:

1. Beredskapsanalysen bør drøfte om infrastruktur for kriseferjer er god nok for alle sambanda.



2. Beredskapsanalysen syner at ferjesambandet  Breistein – Valestrandsfossen bør sikrast 

vidare drift."

Røysting
Innstillinga vart samrøystes vedteken.
Oen sitt forslag fekk 1 røyst (SV) og fall.

Vedtak

Fylkesutvalet vedtek å sende "Beredskapsanalyse for bruene rundt Bergen» ut på høyring.

PS 235/15 Fysisk sikring av Askøybrua

Forslag til innstilling:

1. Fylkestinget godkjenner oppstart av prosjektering av høgt rekkverk på Askøybrua. 

2. Kameraovervakinga på Askøybrua går som planlagt og blir evaluert innan to år. Fylkestinget ber om 
at rapporten er klar til 15.4.2016.

3. Fylkesrådmannen kjem tilbake med ny sak til Fylkestinget i juni 2016, ut frå konklusjonane i 
evalueringa.

Saksprotokoll i samferdselsutvalet - 09.09.2015 

Røysting
Fylkesrådmannen sitt forslag til innstilling vart samrøystes vedteke.

Innstilling:

1. Fylkestinget godkjenner oppstart av prosjektering av høgt rekkverk på Askøybrua. 

2. Kameraovervakinga på Askøybrua går som planlagt og blir evaluert innan to år. Fylkestinget ber om 
at rapporten er klar til 15.4.2016.

3. Fylkesrådmannen kjem tilbake med ny sak til Fylkestinget i juni 2016, ut frå konklusjonane i 
evalueringa.

Saksprotokoll i fylkesutvalet - 24.09.2015 

Mona Røsvik Strømme sette på vegner av H, Frp og V fram slikt forslag:

"Endringar: 

(a) Nytt punkt under punkt 1:
Fylkestinget vil realisere høgt rekkverk på Askøybrua så snart som mogleg.

(b) Punkt 3 utgår."

Røysting
Innstillinga punkt 1 vart samrøystes vedteken som innstilling til fylkestinget.
Strømme sitt forslag (a) vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkestinget.
Innstillinga punkt 2 vart samrøystes vedteken som innstilling til fylkestinget.
Strømme sitt forslag (b) vart samrøystes vedteke mot ingen røyster for innstillinga punkt 3.

Innstilling til fylkestinget

1. a) Fylkestinget godkjenner oppstart av prosjektering av høgt rekkverk på Askøybrua. 

b) Fylkestinget vil realisere høgt rekkverk på Askøybrua så snart som mogleg.

2. Kameraovervakinga på Askøybrua går som planlagt og blir evaluert innan to år. Fylkestinget ber om 
at rapporten er klar til 15.04.2016.



PS 236/15 Vurderingar av kapasiteten i kollektivtilbodet i Bergen, og planlagde
tiltak knytt til innføring av tidsdifferensierte bompengetakstar

Forslag til innstilling

Fylkestinget tek gjennomgangen av kapasiteten i kollektivtilbodet i Bergensområdet, samt planlagde 
tiltak for å auke kapasiteten, til orientering.

Saksprotokoll i samferdselsutvalet - 09.09.2015 

Tom Skauge sette på vegne av SV og MDG fram forslag om tillegg til innstillinga og nytt pkt 2

1. .....men meiner den auka kapasiteten ikkje gjer eit godt nok tilbod til reisande som vel å la bilen 
stå.

2. Fylkesutvalet meiner det er ei hastesak å sleppe bussane køfritt frem med kollektivfelt på dei fire 

felts innfartsårane til Bergen sentrum.

Røysting
Fylkesrådmannen sitt forslag til innstilling vart samrøystes vedteke.
Tom Skauge sitt forslag til innstilling pkt 1 fekk 5 røyster (SV, A, MDG) og fall. 
Tom Skauge sitt forslag til innstilling pkt 2 fekk 6 røyster (SV, A, MDG, KRF) og fall.

Innstilling

Fylkestinget tek gjennomgangen av kapasiteten i kollektivtilbodet i Bergensområdet, samt planlagde 
tiltak for å auke kapasiteten, til orientering.

Saksprotokoll i fylkesutvalet - 24.09.2015 

Aud Karin Oen  sette fram slikt forslag:

"Tillegg til innstillinga og nytt punkt  2:

1. .....men meiner den auka kapasiteten ikkje gjer eit godt nok tilbod til reisande som vel å la 
bilen stå.

2. Fylkesutvalet meiner det er ei hastesak å sleppe bussane køfritt frem med kollektivfelt på 

dei fire felts innfartsårane til Bergen sentrum.

Røysting
Innstillinga vart samrøystes vedteken som innstilling til fylkestinget.
Oen sitt forslag 1 fekk 6 røyster (SV, Sp, A) og fall.
Oen sitt forslag 2 fekk 7 røyster (SV, Sp, A, KrF) og fall.

Innstilling til fylkestinget

Fylkestinget tek gjennomgangen av kapasiteten i kollektivtilbodet i Bergensområdet, samt planlagde 
tiltak for å auke kapasiteten, til orientering.

PS 237/15 Omklassifisering av gamlevegen gjennom Ytre Tysse - fv. 48

Forslag til innstilling

Fylkesutvalet vedtar at:

1. Fylkesveg 48, mellom Sætrevika og kryss fv. 136 (Tysse bru) med ein lengde på ca. 2700 meter vert 
omklassifisert til kommunal veg.

2. Fylkesveg 48, mellom kryss fv. 136 (Tysse bru) til nytt kryss ved Tysseelva (fv. 48), med ein lengde 
på 300 meter får nytt vegnummer. Strekninga vert ei forlenging av fv. 136.

3. Før endeleg vedtak trer i kraft og vegen overleverast til Samnanger kommune skal vegen setjast i 



den stand som følgjer av veglovens § 7 fjerde ledd og i samsvar med notatet etter synfaringa 
20.05.2014 frå Statens vegvesen.

Saksprotokoll i samferdselsutvalet - 09.09.2015 

Røysting
Fylkesrådmannen sitt forslag til innstilling vart samrøystes vedteke.

Innstilling

Fylkesutvalet vedtar at:

1. Fylkesveg 48, mellom Sætrevika og kryss fv. 136 (Tysse bru) med ein lengde på ca. 2700 meter vert 
omklassifisert til kommunal veg.

2. Fylkesveg 48, mellom kryss fv. 136 (Tysse bru) til nytt kryss ved Tysseelva (fv. 48), med ein lengde 
på 300 meter får nytt vegnummer. Strekninga vert ei forlenging av fv. 136.

3. Før endeleg vedtak trer i kraft og vegen overleverast til Samnanger kommune skal vegen setjast i 
den stand som følgjer av veglovens § 7 fjerde ledd og i samsvar med notatet etter synfaringa 
20.05.2014 frå Statens vegvesen.

Saksprotokoll i fylkesutvalet - 24.09.2015 

Innstillinga vart samrøystes vedteken.

Vedtak

Fylkesutvalet vedtar at:

1. Fylkesveg 48, mellom Sætrevika og kryss fv. 136 (Tysse bru) med ein lengde på ca. 2700 meter vert 
omklassifisert til kommunal veg.

2. Fylkesveg 48, mellom kryss fv. 136 (Tysse bru) til nytt kryss ved Tysseelva (fv. 48), med ein lengde 
på 300 meter får nytt vegnummer. Strekninga vert ei forlenging av fv. 136.

3. Før endeleg vedtak trer i kraft og vegen overleverast til Samnanger kommune skal vegen setjast i 
den stand som følgjer av veglova § 7 fjerde ledd og i samsvar med notatet etter synfaringa
20.05.2014 frå Statens vegvesen.

PS 238/15 Omklassifisering av Rv 13 ved Mønshaugen til kommunal veg.

Forslag til innstilling

Fylkesutvalet har ikkje merknadar til at gamle vegen på Rv 13 ved Mønshaugen vert omklassifisert frå 
riksveg til kommunal veg.

Saksprotokoll i samferdselsutvalet - 09.09.2015 

Røysting
Fylkesrådmannen sitt forslag til innstilling vart samrøystes vedteke.

Innstilling

Fylkesutvalet har ikkje merknadar til at gamlevegen på Rv 13 ved Mønshaugen vert omklassifisert frå 
riksveg til kommunal veg.

Saksprotokoll i fylkesutvalet - 24.09.2015 

Innstillinga vart samrøystes vedteken.



Vedtak

Fylkesutvalet har ikkje merknadar til at gamle vegen på Rv 13 ved Mønshaugen vert omklassifisert frå 
riksveg til kommunal veg.

PS 239/15 Regional plan for vassregion Rogaland - utsending på 2. gongs 
høyring

Forslag til vedtak

1. Etter plan- og bygningsloven § 8-3, legger fylkesutvalet Regional plan for vannforvaltning i 
vannregion Rogaland 2016 – 2021, med regionalt tiltaksprogram ut på 2. gongs høyring og offentleg 
ettersyn.

2. Etter plan- og bygningsloven § 8-3, legger fylkesutvalet Handlingsprogram 2016 – 2018 ut på 
høyring og offentleg ettersyn.

3. Høyringsperioden er frå og med 2. september og til og med 16. oktober 2015.

Saksprotokoll i fylkesutvalet - 24.09.2015 

Fylkesrådmannen sitt forslag vart samrøystes vedteke.

Vedtak

1. Etter plan- og bygningslova § 8-3, legg fylkesutvalet Regional plan for vannforvaltning i vannregion
Rogaland 2016 – 2021, med regionalt tiltaksprogram ut på 2. gongs høyring og offentleg ettersyn.

2. Etter plan- og bygningslova § 8-3, legg fylkesutvalet Handlingsprogram 2016- 2018 ut på høyring og 
offentleg ettersyn.

3. Høyringsperioden er frå og med 2. september og til og med 16. oktober 2015.

PS 240/15 Prosjektstøtte til Hardangerviddetunnelen AS

Forslag til innstilling

1. Fylkesutvalet syner til søknaden frå Hardangerviddatunnelene AS frå 3.juni 2015 om støtte til kjøp 
av to utgreiingar. Det er viktig å få dokumentert ringverknader og nytte av Rv7 over Hardangervidda. 
Fylkesutvalet løyver kr. 300 000 i prosjektstøtte, finansiert over fylkesutvalet sin 
tilleggsløyvingskonto.

2. Fylkesutvalet vil understreka at det er Hardangerviddatunnelen AS som er ansvarleg for tematikk og 
tinginga av utgreiingane. Hordaland fylkeskommune heftar ikkje for innkjøpet og resultata frå dette 
utgreiingsarbeidet. 

Saksprotokoll i samferdselsutvalet - 09.09.2015 

Einar Lutro stilte spørsmål om han er habil i saka ettersom han er medlem av IS Rv7.

Fylkesrådmannen har vurdert habilitetsspørsmålet og la fram notat.

Samferdselsutvalet fann Lutro innhabil, og han gjekk frå når saka vart handsama. 

Tom Skauge sette på vegne av SV og MGD fram protokollmerknad.

Alf Helge Greaker sette fram oversendingsforslag 

Røysting



Fylkesrådmannen sitt forslag til innstilling vart vedteke mot 3 røyster (V, SV, MDG).

Innstilling

1. Fylkesutvalet syner til søknaden frå Hardangerviddatunnelene AS frå 3.juni 2015 om støtte til kjøp 
av to utgreiingar. Det er viktig å få dokumentert ringverknader og nytte av Rv7 over Hardangervidda. 
Fylkesutvalet løyver kr. 300 000 i prosjektstøtte, finansiert over fylkesutvalet sin 
tilleggsløyvingskonto.

2. Fylkesutvalet vil understreka at det er Hardangerviddatunnelen AS som er ansvarleg for tematikk og 
tinginga av utgreiingane. Hordaland fylkeskommune heftar ikkje for innkjøpet og resultata frå dette 
utgreiingsarbeidet. 

Oversendingsforslag frå Alf Helge Greaker

Med bakgrunn i mellom anna sak SAMU sak 97/15, ber samferdselsutvalet om å få sak om prinsippielle 

retningsliner angåande interesseorganisasjonar opp mot finansiering av vegprosjekt.

Protokollmerknad frå Tom Skauge (SV) og Tom Sverre Tomren (MDG).
Partia SV og MDG stemmer mot framlegget til løyving. Vi ynskjer ei prinsippiell avklaring av korleis slike 
løyvingar skal handsamast i framtida.

Saksprotokoll i fylkesutvalet - 24.09.2015 

Alf Helge Greaker hadde sendt inn spørsmål knytt til saka. Fylkesordføraren sitt svar på spørsmåla ligg 
under PS 254/15 Ymse i møteprotokollen.

Alf Helge Greaker sette på vegner av V, H og Frp fram slikt forslag:

"Tillegg til vedtak i nytt punkt:
Fylkesutvalet ber om å få sak om prinsipielle retningsliner om finansiering av 
vegprosjektselskap."

Røysting
Innstillinga vart vedteken mot 1 røyst (SV).
Greaker sitt forslag vart samrøystes vedteke.

Vedtak

1. Fylkesutvalet syner til søknaden frå Hardangerviddatunnelene AS frå 3. juni 2015 om støtte til kjøp 
av to utgreiingar. Det er viktig å få dokumentert ringverknader og nytte av Rv7 over Hardangervidda. 
Fylkesutvalet løyver kr. 300 000 i prosjektstøtte, finansiert over fylkesutvalet sin 
tilleggsløyvingskonto.

2. Fylkesutvalet vil understreka at det er Hardangerviddatunnelen AS som er ansvarleg for tematikk og 
tinginga av utgreiingane. Hordaland fylkeskommune heftar ikkje for innkjøpet og resultata frå dette 
utgreiingsarbeidet. 

3. Fylkesutvalet ber om å få sak om prinsipielle retningsliner om finansiering av vegprosjektselskap.

PS 241/15 Disponering av overskot frå bompengeinnkrevjing - Trekantsambandet 
og Nordhordlandsbrua

Forslag til innstilling:

1. Fylkesutvalet godkjenner Statens vegvesen sitt forslag til disponering av overskytande bompengar 
frå Trekantsambandet.

2. Fylkesutvalet godkjenner Statens vegvesen sitt forslag til disponering av overskytande bompengar 
frå Nordhordlandsbrua.



Saksprotokoll i samferdselsutvalet - 09.09.2015 

Inge Reidar Kallevåg er styremedlem i Bømlopakken AS og melde seg innhabil i handsaming av saka.

Utvalet slutta seg til dette, og Kallevåg gjekk frå under handsaminga.

Tom Skauge sette fram alternativt forslag til pkt 1 i innstillinga.

Fylkesutvalet ynskjer at prosjekt E39 Stord – byggjing av rundkøyring i Tveitakrysset – vert erstatta av 
gong- og sykkelveg knytt direkte til E39,- anten frå Tveita i sør til Heiane, eller gong- og sykkelveg ved 
Tveita nordre. 

Røysting
Fylkesrådmannen sitt forslag til innstilling pkt 1vart vedteke mot 2 røyster (SV, MDG).
Fylkesrådmannen sitt forslag til innstilling pkt 2 vart samrøystes vedteke.

Innstilling

1. Fylkesutvalet godkjenner Statens vegvesen sitt forslag til disponering av overskytande bompengar 
frå Trekantsambandet.

2. Fylkesutvalet godkjenner Statens vegvesen sitt forslag til disponering av overskytande bompengar 
frå Nordhordlandsbrua.

Saksprotokoll i fylkesutvalet - 24.09.2015 

Inge Reidar Kallevåg gjekk frå som ugild fordi han er styreleiar i Bømlo Vegselskap AS (Bømlopakken). 
Fylkesutvalet vedtok samrøystes at Inge Reidar Kallevåg var ugild, jf. forvaltningslova § 6, 1. ledd e. 
Kallevåg gjekk frå under røystinga.

Det var 14 representantar til stades.

Aud Karin Oen sette fram slikt forslag:
"Alternativt forslag til punkt 1 i innstillinga:

Fylkesutvalet ynskjer at prosjekt E39 Stord – bygging av rundkøyring i Tveitakrysset – vert 
erstatta av gang- og sykkelveg knytt direkte til E39,- anten frå Tveita i sør til Heiane, eller gang-
og sykkelveg ved Tveita nordre."

Røysting
Innstillinga vart vedteken med 13 røyster mot 1 røyst (SV) for Oen sitt forslag.

Vedtak

1. Fylkesutvalet godkjenner Statens vegvesen sitt forslag til disponering av overskytande bompengar 
frå Trekantsambandet.

2. Fylkesutvalet godkjenner Statens vegvesen sitt forslag til disponering av overskytande bompengar 
frå Nordhordlandsbrua.

PS 242/15 Forslag om endra reglar på eigedomsskatt for arbeidsmaskinar mv. i 
verk og bruk - høyringsforslag

Forslag til vedtak

Fylkesutvalet viser til KS sin høyringsuttale om endra reglar for eigedomsskatt for arbeidsmaskinar for 
verk og bruk og sluttar seg til denne.

Saksprotokoll i fylkesutvalet - 24.09.2015 

Inge Reidar Kallevåg sette fram slikt forslag:



"Alternativt forslag:

1. Fylkesutvalet støttar forslag til endring av reglar for eigedomsskatt på arbeidsmaskinar 
m.v. i verk og bruk, alternativ 1.

2. Fylkesutvalet ber om at ein også vurderer ein tredje modell der eigedomsskatten vert 
inkludert i inntektsutjamninga i kommuneopplegget, jfr. Schel- kommisjonen.

3. Fylkesutvalet ber om at det vert laga gode overgangsordningar for kommunane som vert 
ramma av omlegginga."

Silje Hjemdal sette fram slikt forslag:

"Alternativt forslag:

Fylkesutvalget støtter forslagene fra departementet og vil anbefale alternativ to. Etter 
fylkesutvalgets syn vil prinsippene for taksering av all næringseiendom bli identiske.

Kommunene bør kunne forutsette at endringene blir fulgt opp fra statens side med en balansert 
økonomisk løsning for kommunene."

Røysting
Hjemdal sitt forslag fekk 3 røyster (Frp) og fall.
Kallevåg sitt forslag fekk 4 røyster (H) og fall.
Fylkesrådmannen sitt forslag vart vedteke mot 7 røyster (H, Frp).

Vedtak

Fylkesutvalet viser til KS sin høyringsuttale om endra reglar for eigedomsskatt for arbeidsmaskinar for 
verk og bruk og sluttar seg til denne.

PS 243/15 Riksantikvarens utkast til veileder for NB! - registeret. 
Kulturminnefagleg innspel.

Forslag til innstilling

1. Hordaland fylkeskommune er positive til at Riksantikvaren har utarbeidd rettleiar for NB-registeret.

2. Hordaland fylkeskommune meiner at rettleiar for NB!-registeret vil sikre ei tydelegare og meir 
føreseieleg kulturminneforvalting i dei utvalde områda. 

Saksprotokoll i kultur- og ressursutvalet - 10.09.2015 

Fylkesrådmannen sitt forslag vart samrøystes vedteke.

Innstilling

1. Hordaland fylkeskommune er positive til at Riksantikvaren har utarbeidd rettleiar for NB-registeret.

2. Hordaland fylkeskommune meiner at rettleiar for NB!-registeret vil sikre ei tydelegare og meir 
føreseieleg kulturminneforvalting i dei utvalde områda. 

Saksprotokoll i fylkesutvalet - 24.09.2015 

Innstillinga vart samrøystes vedteken.

Vedtak

1. Hordaland fylkeskommune er positiv til at Riksantikvaren har utarbeidd rettleiar for NB!-registeret.

2. Hordaland fylkeskommune meiner at rettleiar for NB!-registeret vil sikre ei tydelegare og meir 



føreseieleg kulturminneforvalting i dei utvalde områda. 

PS 244/15 Konsolidering stiftinga Bjørn West-museet og stiftinga Museum Vest

Forslag til innstilling

1. Fylkestinget er positiv til samarbeidsavtalen mellom Masfjorden kommune, stiftinga Bjørn West-
museet og stiftinga Museum Vest. 

2. Fylkestinget ser at ei konsolidering vil styrkje forvaltinga og formidlinga av krigs- og 
okkupasjonshistoria på Vestlandet og styrke museumsverksemda gjennom stordriftsfordelar, større 
fagleg fellesskap og kompetanse.

3. Fylkestinget tek til etterretning at ei konsolidering vil få konsekvensar for omfanget av driftsmidlar til 
det konsoliderte museet, men må kome attende med ei eventuell løyving i samband med 
budsjetthandsaminga seinare i haust. 

Saksprotokoll i kultur- og ressursutvalet - 10.09.2015 

Fylkesrådmannen sitt forslag vart samrøystes vedteke.

Innstilling

1. Fylkestinget er positiv til samarbeidsavtalen mellom Masfjorden kommune, stiftinga Bjørn West-
museet og stiftinga Museum Vest. 

2. Fylkestinget ser at ei konsolidering vil styrkje forvaltinga og formidlinga av krigs- og 
okkupasjonshistoria på Vestlandet og styrke museumsverksemda gjennom stordriftsfordelar, større 
fagleg fellesskap og kompetanse.

3. Fylkestinget tek til etterretning at ei konsolidering vil få konsekvensar for omfanget av driftsmidlar til 
det konsoliderte museet, men må kome attende med ei eventuell løyving i samband med 
budsjetthandsaminga seinare i haust. 

Saksprotokoll i fylkesutvalet - 24.09.2015 

Innstillinga vart samrøystes vedteken som innstilling til fylkestinget.

Innstilling til fylkestinget

1. Fylkestinget er positiv til samarbeidsavtalen mellom Masfjorden kommune, stiftinga Bjørn West-
museet og stiftinga Museum Vest. 

2. Fylkestinget ser at ei konsolidering vil styrkje forvaltinga og formidlinga av krigs- og 
okkupasjonshistoria på Vestlandet og styrke museumsverksemda gjennom stordriftsfordelar, større 
fagleg fellesskap og kompetanse.

3. Fylkestinget tek til etterretning at ei konsolidering vil få konsekvensar for omfanget av driftsmidlar til 
det konsoliderte museet, men må kome attende med ei eventuell løyving i samband med 
budsjetthandsaminga seinare i haust. 

PS 245/15 Kunstnarutveksling mellom Hordaland og Nedre Normandie

Forslag til vedtak

1. Hordaland fylkeskommune inngår framlagt avtale med La Région Basse-Normandie, L’ésam – Ecole 
supérieure d’Art & Médias Caen/Cherbourg og Kunst- og designhøgskolen i Bergen.

2. Fylkesordføraren får mynde til å signere framlagt avtale. 

Saksprotokoll i fylkesutvalet - 24.09.2015 



Alf Helge Greaker sette fram slikt forslag:

"Fylkesutvalet ber om å få sak om evaluering av "Handlingsplanen 2013-2015 for samarbeidet 
Nedre Normandie – Hordaland."

Tom-Christer Nilsen sette fram slikt forslag:

"Fylkesrådmannen får delegert mynde til å utpeike representant frå Hordaland fylkeskommune 
til tildelingsutvalet." 

Røysting
Innstillinga vart samrøystes vedteken.
Greaker sitt forslag vart samrøystes vedteke.
Nilsen sitt forslag vart samrøystes vedteke.

Vedtak

1. Hordaland fylkeskommune inngår framlagt avtale med La Région Basse-Normandie, L’ésam – Ecole 
supérieure d’Art & Médias Caen/Cherbourg og Kunst- og designhøgskolen i Bergen.

2. Fylkesordføraren får mynde til å signere framlagt avtale. 

3. Fylkesrådmannen får delegert mynde til å utpeike representant frå Hordaland fylkeskommune til 
tildelingsutvalet.

4. Fylkesutvalet ber om å få sak om evaluering av "Handlingsplanen 2013-2015 for samarbeidet Nedre 
Normandie – Hordaland.

PS 246/15 Sal av Valen vaskeri - gnr. 185 bnr. 191 i Kvinnherad

Forslag til innstilling

1. Fylkestinget godkjenner sal av eigedomen gnr. 185 bnr. 191 i Kvinnherad kommune til Bella 
Industrieiendom AS for kr. 5,5 mill.

2. Fylkesrådmannen får fullmakt til å godkjenne og signere kjøpekontrakt.

Saksprotokoll i fylkesutvalet - 24.09.2015 

Fylkesrådmannen sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkestinget.

Innstilling til fylkestinget

1. Fylkestinget godkjenner sal av eigedomen gnr. 185 bnr. 191 i Kvinnherad kommune til Bella 
Industrieiendom AS for kr. 5,5 mill.

2. Fylkesrådmannen får fullmakt til å godkjenne og signere kjøpekontrakt.

PS 247/15 Nytt reglement om "Reiser i Hordaland fylkeskommune"

Forslag til vedtak

Fylkesutvalet vedtar nytt reglement, Reiser i Hordaland fylkeskommune, med verknad frå 01.10.2015.

Saksprotokoll i fylkesutvalet - 24.09.2015 

Fylkesrådmannen sitt forslag vart samrøystes vedteke.

Vedtak



Fylkesutvalet vedtar nytt reglement, Reiser i Hordaland fylkeskommune, med verknad frå 01.10.2015.

PS 248/15 Sal av Strandgaten 195 AS (Bjørgvin vgs.)

Forslag til innstilling

1. Fylkestinget godkjenner sal av aksjane i Strandgaten 195 AS, alternativt sal av eigedomen.

2. Fylkesrådmannen får fullmakt til å akseptere bod høgare enn 90 % av prisønske som er kr 55 mill.

3. Dersom høgste bod er lågare enn 90 % av prisønske kan fylkesutvalet ta avgjerd om salet.

Saksprotokoll i fylkesutvalet - 24.09.2015 

Fylkesrådmannen sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkestinget.

Innstilling til fylkestinget

1. Fylkestinget godkjenner sal av aksjane i Strandgaten 195 AS, alternativt sal av eigedomen.

2. Fylkesrådmannen får fullmakt til å akseptere bod høgare enn 90 % av prisønske som er kr 55 mill.

3. Dersom høgste bod er lågare enn 90 % av prisønske, kan fylkesutvalet ta avgjerd om salet.

PS 249/15 Revidert møteplan 2016 for politiske utval i Hordaland fylkeskommune

Forslag til vedtak

Fylkesutvalet vedtek møteplan for 2016 for fylkestinget, fylkesutvalet, kultur- og ressursutvalet, 
opplærings- og helseutvalet, samferdselsutvalet, administrasjonsutvalet og fylkesvalstyret.

Saksprotokoll i fylkesutvalet - 24.09.2015 

Fylkesrådmannen sitt forslag vart samrøystes vedteke.

Vedtak

Fylkesutvalet vedtek møteplan for 2016 for fylkestinget, fylkesutvalet, kultur- og ressursutvalet, 
opplærings- og helseutvalet, samferdselsutvalet, administrasjonsutvalet og fylkesvalstyret.

PS 250/15 TV-aksjonen 2015 - bidrag frå Hordaland fylkeskommune

Forslag til vedtak

Fylkesutvalet bevilger kr. 100 000,- til TV- aksjonen 2015. Beløpet vert belasta rådveldekontoen.

Saksprotokoll i fylkesutvalet - 24.09.2015 

Fylkesrådmannen sitt forslag vart samrøystes vedteke.

Vedtak

Fylkesutvalet løyver kr. 100 000,- til TV- aksjonen 2015. Beløpet vert belasta rådveldekontoen.

PS 251/15 Søknad om løyve til Drøllstølsbekken kraftverk i Eidfjord kommune. 
Fråsegn.

Forslag til vedtak



1 Hordaland fylkeskommune rår med atterhald i pkt. 7 til utbygging av Drøllstølsbekken kraftverk.

2 I løyvet må NVE krevja minstevassføring som tek omsyn til opplevingskvalitetane i vassdraget,  
     ein levedyktig aurebestand og hekkande fossekall.

3 For fossekall må det setjast opp eigne reirkassar der trygge reirplassar forsvinn

4 I høve villrein må støydempande tiltak vurderast i anleggsperioden.

5 Revegetering av røyrgatetraséen må ha høg prioritet.

6 Dersom den arkeologiske registreringa avdekkjer automatisk freda kulturminne som blir råka av 
utbygginga, må ein ta høgde for at tiltaka må justerast eller leggjast fram for Riksantikvaren som
rette dispensasjonsmynde.

7 Dersom dei skisserte planane om utbygging av alpindestinasjon og fjell-landsby i Sysendalen vert 
vedtekne, meiner Hordaland fylkeskommune at det av omsyn til friluftsliv og reiseliv kan vera 
gode 
grunnar til å gje avslag på søknaden om kraftverk.  Hordaland fylkeskommune reknar med at 
NVE gjer ei separat vurdering av dette spørsmålet med bakgrunn i dei planane Eidfjord kommune 
har.

Saksprotokoll i fylkesutvalet - 24.09.2015 

Alf Helge Greaker sette fram slikt forslag:

"Hordaland fylkeskommune rår ikkje til utbygging av Drøllstølsbekken kraftverk."

Røysting
Innstillinga vart vedteken med 13 røyster mot 2 røyster (V, SV) for Greaker sitt forslag.

Vedtak

1. Hordaland fylkeskommune rår med atterhald i pkt. 7 til utbygging av Drøllstølsbekken kraftverk.

2. I løyvet må NVE krevja minstevassføring som tek omsyn til opplevingskvalitetane i vassdraget,  ein 
levedyktig aurebestand og hekkande fossekall.

3. For fossekall må det setjast opp eigne reirkassar der trygge reirplassar forsvinn

4. I høve villrein må støydempande tiltak vurderast i anleggsperioden.

5. Revegetering av røyrgatetraséen må ha høg prioritet.

6. Dersom den arkeologiske registreringa avdekkjer automatisk freda kulturminne som blir råka av 
utbygginga, må ein ta høgde for at tiltaka må justerast eller leggjast fram for Riksantikvaren som
rette dispensasjonsmynde.

7. Dersom dei skisserte planane om utbygging av alpindestinasjon og fjell-landsby i Sysendalen vert 
vedtekne, meiner Hordaland fylkeskommune at det av omsyn til friluftsliv og reiseliv kan vera gode 
grunnar til å gje avslag på søknaden om kraftverk. Hordaland fylkeskommune reknar med at NVE 
gjer ei separat vurdering av dette spørsmålet med bakgrunn i dei planane Eidfjord kommune har.

PS 252/15 Innarbeiding av Lærlingplan og lærlingprognose i "Regional plan for 
kompetanse og arbeidskraft"

Forslag til vedtak:

1 Fylkesutvalet støttar framlegget om å innarbeide Lærlingplan og lærlingprognose i Regional plan for 
kompetanse og arbeidskraft.



2 Fylkesrådmannen legg fram eiga sak om organisering av planarbeidet for Regional plan for 
kompetanse og arbeidskraft for Opplærings- og helseutvalet og Fylkesutvalet.

Saksprotokoll i fylkesutvalet - 24.09.2015 

Mona Røsvik Strømme sette på vegner av H, Frp og V fram slikt forslag:

"Tillegg til punkt 1 (understreka):

Fylkesutvalet støttar framlegget om å innarbeide Lærlingplan og lærlingprognose i Regional 
plan for kompetanse og arbeidskraft, men slik at lærlingplan og lærlingprognose kjem som ein 
delplan ved rulleringa av skulebruksplanen i 2016."

Røysting
Innstillinga punkt 1 vart samrøystes vedteken.
Strømme sitt forslag vart samrøystes vedteke.
Innstillinga punkt 2 vart samrøystes vedteke.

Vedtak

1. Fylkesutvalet støttar framlegget om å innarbeide Lærlingplan og lærlingprognose i Regional plan 
for kompetanse og arbeidskraft, men slik at lærlingplan og lærlingprognose kjem som ein delplan 
ved rulleringa av skulebruksplanen i 2016.

2. Fylkesrådmannen legg fram eiga sak om organisering av planarbeidet for Regional plan for 
kompetanse og arbeidskraft for opplærings- og helseutvalet og fylkesutvalet.

PS 253/15 Årleg lønsregulering for fylkesrådmannen

Forslag til vedtak

Fylkesutvalet godkjenner lønsreguleringa for fylkesrådmann Rune Haugsdal pr. 1.5.2015 med ny årsløn 
kr. 1.562.000. Fylkesrådmannen går inn i beredskapsordninga til HFK med verknad frå 1.6.2015.

Saksprotokoll i fylkesutvalet - 24.09.2015 

Saksdokumenta er unnateke offentleggjering etter offentleglova § 23.1.

Møtet vart lukka for publikum, jf. kommunelova § 31 og Delegasjonsreglement for Hordaland 
fylkeskommune, reglement  for saksbehandling punkt 6.

Forhandlingsutvalet sitt forslag vart samrøystes vedteke.

Vedtak

Fylkesutvalet godkjenner lønsreguleringa for fylkesrådmann Rune Haugsdal pr. 01.05.2015 med ny 
årsløn kr. 1.562.000. Fylkesrådmannen går inn i beredskapsordninga til HFK med verknad frå 
01.06.2015.

PS 254/15 Ymse

Saksprotokoll i fylkesutvalet - 24.09.2015 

Sakene vart behandla i slik rekkjefølgje: PS 230-253/15.

I samband med PS 240/15 hadde Alf Helge Greaker sendt inn slikt spørsmål:

"Fylkesutvalet skal handsame sak om støtte til vegprosjektselskap i sak 240/2015 som og blei 
handsama i samferdselsutvalet (SAMU sak 97/15). Det har tidlegare vore debattert i 
samferdselsutvalet om kva prinsipp som skal liggje til grunn for at fylkeskommunen skal gå inn 
med denne type økonomisk støtte. 



Dette blei drøfta og problematisert igjen, og ei tidlegare sak om dette blei og etterlyst. I møtet 
ble det og vedteke eit framlegg til oversending frå underteikna: "Med bakgrunn i mellom anna 
sak SAMU sak 97/15, ber samferdselsutvalet om å få sak om prinsipielle retningsliner 
angåande interesseorganisasjonar, opp mot finansiering av vegprosjekt." 

Etter representantens oppfatning er det brei politisk semje om at det bør utarbeidast meir 
forutsigbare prinsipp og avklaringar kring dette, mellom anna for å sikre likebehandling av 
søkjarar. Andre problemstillingar er til dømes om stønadar som i sak 240/15 burde sortere 
under "regional utvikling"? Eller andre postar? 

- Kan fylkesrådmann i forkant av fylkesutvalsak 240/15 utarbeide ein oversikt (notat) over kva 
andre vegprosjektselskap som har fått fylkeskommunal støtte dei siste åra og kva beløp dette 
dreier seg om?"

Fylkesordføraren svarte ved å vise til tabellen nedanfor, som syner støtte/tilskott/kontingent frå 
Hordaland fylkeskommune fordelt på selskap/prosjekt/samarbeidsorgan som arbeider for betre 
transportinfrastruktur:

OPEN TIME

Mona Røsvik Strømme sette fram slikt forslag: 

"Veistrekningen Hordvik-Salhus har en smal veibane og en krevende trafikkbelastning. 
Fylkesutvalget vil be om vurdering om skilting av gjennomkjøring forbudt mellom 7-9 og 15-17, 
av hensyn til skolebarn og beboere."

Det var 14 representantar til stades.

Fylkesutvalet vedtok samrøystes å realitetsbehandle forslaget og vedtok deretter samrøystes forslaget.

Vedtak

Veistrekningen Hordvik-Salhus har en smal veibane og en krevende trafikkbelastning. Fylkesutvalget vil 
be om vurdering om skilting av gjennomkjøring forbudt mellom 7-9 og 15-17, av hensyn til skolebarn og 
beboere.

Silje Hjemdal sette fram slikt forslag: 

"Nye Åsane vgs er av flere omtalt som et yrkesopplæringsfyrtårn i Hordaland. For Frp er det 
viktig å gjøre tiltak for å løfte yrkesfagenes status. 

En måte å gjøre dette på vil kunne være å gjøre Nye Åsane vgs til det første Vardeprosjektet i 
Hordaland. Skal dette kunne realiseres, må dette innarbeides i utlysningen av anbudet.

Er dette noe fylkeskommunen har vurdert i sitt arbeid? Kan fylkesutvalget få en vurdering av 
muligheten for å realisere dette?"

Selskap/prosjekt/samarbeidsorgan Støtte HFK rolle Kr. i :   2015 2014 2013 2012

Haukelivegen AS Interesseselskap for E134 Kontingent Eigar 65 000       65 000    65 000    65 000    

Prosjektet Stad skipstunnel Pådrivar for Stad skipstunnel Prosjektstøtte Ekstern 100 000     - - 100 000  

Nordhordlandspakken AS Pådrivarselskap bompengesøknad Driftstilskott Eigar 200 000     250 000  200 000  200 000  

Odda Vegfinans AS Pådrivarselskap bompengesøknad Driftstilskott Eigar 130 000     75 000    -         -         

Bergen Os Bompengeselskap AS Pådrivarselskap bompengesøknad Driftstilskott Eigar - - - 80 000    

IS Rv7 Interesseselskap Kontingent Medlem 20 000       20 000    20 000    20 000    

Stamvegutvalet E16 Samarbeidsorgan Kontingent Medlem - 25 000    -         -         

IS Fjordvegen Rv/Fv13 Interesseselskap Kontingent Medlem 60 000       60 000    30 000    15 000    

Nasjonal rassikringsgruppe Samarbeidsorgan Kontingent Medlem 40 000       40 000    40 000    40 000    

Trygg Trafikk Samarbeidsorgan Kontingent Medlem 10 000       10 000    10 000    10 000    

Forum Nye Bergensbanen* Samarbeidsorgan Kontingent Medlem 157 500     150 000  250 000  60 000    

Viklafjellsvegen SA** Samarbeidsorgan - Deltakar - - - -

* 2013 talet er kontingent pluss prosjektstøtte ti l mulighetsstudie

*Var tidlegare eit aksjelag (A/L), no eit samarbeidsorgan/kontaktutval.



Det var 14 representantar til stades.

Fylkesutvalet vedtok samrøystes å realitetsbehandle forslaget og vedtok deretter samrøystes forslaget.

Vedtak

Nye Åsane vgs er av flere omtalt som et yrkesopplæringsfyrtårn i Hordaland. For Frp er det viktig å gjøre 
tiltak for å løfte yrkesfagenes status. 

En måte å gjøre dette på vil kunne være å gjøre Nye Åsane vgs til det første Vardeprosjektet i 
Hordaland. Skal dette kunne realiseres, må dette innarbeides i utlysningen av anbudet.

Er dette noe fylkeskommunen har vurdert i sitt arbeid? Kan fylkesutvalget få en vurdering av muligheten 
for å realisere dette?


